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Ligita – Jūs atbildējāt:"Pēc asfalta

Jūs atbildējāt:
“Pēc asfalta uzklāšanas Upes ielā guļošos policistus izvietot nav plānots. Saulkrastu
novada pašvaldība Ozolu ielā, kas ved Zvejniekciema staciju, ir uzstādījusi divus guļošos
policistus. Pārējie, arī Edgara Liepiņa ielā atrodas Limbažu novada Skultes pagastā. “
Ja no septiņiem guļošajiem policistiem Ozolu ielā tikai divus ir uzstādījusi Saulkrastu
pašvaldība un nevienu Edgara Liepiņa ielā, tad sanāk, ka Limbažu novada Skultes
pašvaldība rūpējas par savu iedzīvotāju drošību uz ielām dzīvojamās zonās vismaz četrreiz
vairāk nekā Saulkrastu pašvaldība.
Vai varētu uzzināt iemeslus, kāpēc guļošos policistus Upes ielā nav paredzēts uzstādīt,
ņemot vērā, ka nav paredzētas arī ietves?
Varbūt ir paredzēti kādi citi drošības pasākumi, piemēram, iespēja izsaukt pašvaldĪbas
policiju, pamanot ātri braucošas mašīnas?


